

No. 710. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF AND TRAFFIC IN OBSCENE PUBLICATIONS, CONCLUDED AT GENEVA, ON 12 SEPTEMBER 1923, AS AMENDED BY THE PROTOCOL¹ SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 12 NOVEMBER 1947

RATIFICATION

Instrument deposited on:

26 August 1953
HAÏTI

N° 710. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DU TRAFIC DES PUBLICATIONS OBSCÈNES CONCLUE À GENÈVE LE 12 SEPTEMBRE 1923 SOUS SA FORME AMENDÉE PAR LE PROTOCOLE¹ SIGNÉ À LAKE SUCCESS, NEW-YORK, LE 12 NOVEMBRE 1947

RATIFICATION

Instrument déposé le:

26 août 1953
HAÏTI

No. 728. AGREEMENT FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF OBSCENE PUBLICATIONS, SIGNED AT PARIS ON 4 MAY 1910, AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949²

ACCEPTANCE (by ratification of the Convention of 12 September 1923, in accordance with article 10 of the said Convention. See No. 710, above.)

26 August 1953
HAÏTI

N° 728. ARRANGEMENT RELATIF À LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, SIGNÉ À PARIS LE 4 MAI 1910, MODIFIÉ PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS, NEW-YORK, LE 4 MAI 1949²

ADHÉSION (par la ratification de la Convention du 12 septembre 1923 conformément à l'article 10 de ladite Convention. Voir n° 710, ci-dessus.)

26 août 1953
HAÏTI

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 46, p. 201; Vol. 51, p. 333, et Vol. 122, p. 339.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 47, p. 159; Vol. 68, p. 281; Vol. 71, p. 327; Vol. 73, p. 277; Vol. 76, p. 280; Vol. 88, p. 453; Vol. 92, p. 403; Vol. 122, p. 340; Vol. 134, p. 378; Vol. 140, p. 438, and Vol. 149, p. 409.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 46, p. 201; vol. 51, p. 333, et vol. 122, p. 339.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 47, p. 159; vol. 68, p. 281; vol. 71, p. 327; vol. 73, p. 277; vol. 76, p. 280; vol. 88, p. 453; vol. 92, p. 403; vol. 122, p. 340; vol. 134, p. 378; vol. 140, p. 438, et vol. 149, p. 409.